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Abstract:

This paper discusses the importance of agricultural investments and its role in achieving
food security in the Arab world by highlighting the agricultural investments implemented by
the countries of the geographical framework of the Emergency Food Security Program in its
first phase 2011-2016 and assessing its impact on food security indicators in 2017

1989 agricultural investment projects were executed at a cost of $ 31930 million for 1881
of them. The program has been successful in reducing undernourishment to 50% in 2017.
Keywords: Agricultural Investment, Food Security, Emergency Food Security Program,
Arab Countries, Agriculture.

Jel Classification Codes: Q180:<R14.
Résumé:

Ce document aborde l'importance des investissements agricoles et son rble dans la
réalisation de la sécurité alimentaire dans le monde arabe en mettant en évidence les
investissements agricoles mis en ceuvre par les pays du cadre géographique du programme
d'urgence pour la sécurité alimentaire dans sa premiere phase 2011-2016 et en évaluant son
impact sur les indicateurs de sécurité alimentaire en 2017 c'est-a-dire directement apres la
fin de cette étape.

Les projets d’investissement agricole de 1989 ont été exécutés au cotit de 31930 millions

de dollars pour 1881 d’entre eux. Le programme a réussi a réduire la sous-alimentation a
50% en 2017.
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